
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag commissie Algemene Zaken  
d.d. 31 maart 2011

Opgemaakt door Mevr. M. Steenbergen
Aanwezig Dhr. J. van  Iersel, (voorzitter), de heren G. v.d. Put (PvdA), de 

heren J. van den Brekel (SP), J. van Gulik (LRG), J. Swaans 
(VVD), M. van Oosterwijk, (Pro Actief Goirle), dhr. 
W.Couwenberg (Lijst Couwenberg), mevr. M. de Groot (CDA)
Griffier de heer B. Van ’t Westeinde
Wethouder: dhr. Th. Van der Heijden
Burgemeester: M. Rijsdorp

Afwezig 
(met kennisgeving)

1. Opening en vaststelling agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Dhr. van den 
Brekel vervangt de heer G. van Ostaden. Dit zal in de toekomst mevrouw D. 
Eikelenboom gaan doen. Inlichtingen van het college waren niet op de agenda 
vermeld. Dit wordt toegevoegd. De agenda wordt vastgesteld. 

Agendapunt 2 In Memoriam Geert Van Ostaden, lid van deze 
commissie

Voorzitter Vrijdag 11 maart overleed volslagen onverwacht Geert van 
Ostaden. 
Als fractievoorzitter was Geert van Ostaden sinds de laatste 
verkiezingen lid van de commissie Algemene Zaken. De 
veiligheid in onze gemeente was een zorg voor hem. Voor de 
afgelopen raadsvergadering had hij nog het verzoek gedaan 
om mondeling vragen te stellen over de samenvoeging van 
politieteams in deze regio en de gevolgen hiervan voor 
Goirle en Riel. Hij voelde zich zeer betrokken bij het 
experiment van de Jongerengemeenteraad. Bij de 
voorbereiding hiervan zat hij in een voorbereidend groepje 
met gemeenteraadsleden. Wij zullen hem, zijn inbreng en 
vooral zijn vriendelijke persoonlijkheid in ons midden 
missen.
Ik vraag u om een ogenblik stilte om de heer Van Ostaden te 
herdenken.

Agendapunt 3 Takendiscussie (stap 3)

Voorzitter Tijdens de gemeenteraadsvergadering van afgelopen 
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dinsdag heeft de raad besloten over stap 1 en 2 van de 
takendiscussie. Vandaag ligt al stap 3 voor. Daarbij wordt de 
raad verzocht om kennis te nemen van de 
bezuinigingsmogelijkheden en deze te gebruiken voor het 
opstellen van de voorjaarsnota. De vraag is nu met name of 
dit naar uw mening de bezuinigingsmaatregelen zijn. U kunt 
nu mogelijkheden toevoegen en onmogelijkheden van het 
overzicht afhalen. 

Stap 4 is de invulling van de scenario's en de 
bezuinigingsopties naar concretere voornemens. 
Dit komt aan de orde bij de behandeling van de 
voorjaarsnota, volgende maand. in de commissie AZ van 12 
mei en de raad van 31 mei.

Dhr. van Gulik Het voorliggend stuk is een lijvig stuk. Complimenten dat 
het amendement van afgelopen raadsvergadering nu al 
verwerkt is. Zijn in dit stuk alle mogelijkheden opgesomd 
waarop bezuinigd kan worden? Als dit zo is zijn we nu klaar 
met stap 3. Anders werken of op efficiency gebied, hoeveel 
levert dat op?

Dhr. Swaans Er ligt een lijvig en knap stuk werk. Is dit nu alles aan 
mogelijkheden wat er bezuinigd kan gaan worden? Er zijn 
zonder politieke kleur een aantal zaken opgesomd. De 
bezuinigingen + lastenverhoging voor de burger geeft een 
behoorlijke mogelijkheid om te bezuinigen. Je houdt zelfs 
nog iets over. Over het scenario denken zou je zeggen dat 
het een ontwikkelgemeente moet worden maar je weet niet 
wat er nog aan bezuinigingen middels de meicirculaire op 
ons afkomt. 

Mevr. de Groot CDA geeft ook complimenten en dank voor de snelle 
verwerking van het amendement. Het valt op dat de 
beloofde richtinggevende opties, eerder vernoemd, niet zijn 
verwerkt. Waarom is kolom F, ideeën van de burger niet 
verwerkt? Verder valt het op dat er op de griffie mogelijk 
bezuinigd kan worden maar bij de bestuursondersteuning 
staat niets ingevuld.  Graag zou het CDA zien dat de griffier 
kijkt naar de mogelijke bezuinigingen op de griffie en 
hierover zijn mening geeft. Het CDA heeft een aantal 
mogelijkheden, waarop bezuinigd kan worden die hier niet 
instaan. De conclusie is: daar waar het meeste geld in 
omgaat wordt het minst bezuinigd en in programma 4 
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Welzijn en 5 Burgers worden de meeste bezuinigingen 
voorgesteld. Het CDA is voorstander van meer te bezuinigen 
op stenen, groen, onderhoud wegen enz. 

Dhr. van 
Oosterwijk

Ook complimenten voor het stuk en de snelle aanpassing. 
PAG denkt niet dat dit stuk compleet is. We missen de 
mogelijkheden om inkomsten te verhogen d.m.v. externe 
gelden aan te trekken. Denk hierbij aan bijv. subsidies, 
cofinanciering. 

Dhr. v.d. Put Het is een inzichtelijk stuk waaruit blijkt dat er wat te kiezen 
valt. 
De PvdA zou graag zien dat er meer wordt gekeken naar de 
samenwerking met de andere gemeenten. Dit zou kunnen 
op het gebied van bijv. beroep en bezwaarcommissie, 
verlening van vergunningen, op ruimtelijk ordening gebied. 
Het valt op dat er weinig bezuinigingen staan opgevoerd in 
programma 1 t/m 4 en de meeste bezuinigingen staan in 
programma 5 en 6. De PvdA is ook van mening dat er 
minder bezuinigd moet worden op dit programma en de 
bezuinigingen meer gehaald moeten worden in programma 
1 t/m 4.

Dhr. v.d. Brekel Complimenten voor het stuk. Binnen de SP zijn we dit stuk 
aan het bestuderen en komen erop terug in de 
raadsvergadering van 29 april a.s.

Burgemeester Vindt het fijn dat er waardering is voor het stuk. Het geeft 
een lijst van mogelijkheden om te bezuinigen waar de raad 
vervolgens richting aan moet geven. Er is geprobeerd zoveel 
mogelijk zaken te verwerken in het stuk. Vraag mw. de 
Groot: De personele component wordt later meegenomen 
en doorberekend zodra duidelijk is welke kant we opgaan 
met de bezuinigingen. We hebben 3 opties verwerkt:
Efficiency, Scenario en Anders Werken. De F kolom (ideeën 
burgers) is nog niet doorberekend. De raad beslist zelf of de 
dienstverlening van de griffie gewijzigd dient te worden. Bij 
bestuursondersteuning staat nog niets ingevuld. Zodra 
bekend is welke kant we opgaan met de bezuinigingen 
worden de personele consequenties hierin meegenomen. Er 
is goed gekeken naar afspraken en contracten. De politieke 
stellingname van het CDA komt in een volgende stap aan de 
orde. Vraag dhr. Swaans: De meicirculaire kan inderdaad de 
bezuinigingen beïnvloeden. Er valt wat te kiezen. Vraag dhr. 
v. Oosterwijk: inkomstenverhoging door subsidies en 
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cofinanciering is een goede aanbeveling die we mee zullen 
nemen. Vraag dhr. v.d. Put Samenwerking met andere 
gemeenten kan leiden tot bezuiniging. We zijn als college al 
goed aan het kijken op welk gebied er meer samengewerkt 
kan worden. 

Wethouder v.d. 
Heijden

Samenwerken is goed. Wel blijkt dat er een verplichte 
samenwerking aan zit te komen: Regionale 
Uitvoeringsdienst (RUD). Indien dit in de voorgestelde versie 
opgezet moet gaan worden, zal dit veel geld gaan kosten 
voor de gemeente Goirle. 

Dhr. v.d. Put We geven u een richting aan waarmee u de voorjaarsnota 
kunt opstellen.

Dhr. v. Gulik Er moeten meer inkomsten worden gegenereerd. Reclame-
inkomsten kunnen worden meegenomen, bijv. plaatsen zuil 
aan de A58. LRG is van mening dat een lastenverzwaring 
voor de burger een laatste redmiddel moet zijn. 

Dhr. Swaans Is van mening dat samenwerking een belangrijk middel is. Je 
zou een arbeidspool op kunnen zetten met een aantal 
andere gemeenten. Je krijgt dan een flexibelere manier om 
deskundigheid in huis te halen. Het zou misschien zinvol zijn 
hiervoor een soort van conferentie op te zetten. De VVD is 
van mening dat een ontwikkelgemeente de meeste kans 
biedt om de bezuinigingen te realiseren.

Dhr. Couwenberg Zou liever 3% OZB verhogen dan op het minimabeleid te 
bezuinigen. Is voorstander van samenwerken met de 
Gemeente Tilburg zodat Goirle een sterke regiogemeente 
kan worden.

Mw. de Groot Hoort graag de opvatting van de griffier over de optie om te 
bezuinigen op de griffie. Reclameborden zijn 
landschapsvervuilend en is het CDA geen voorstander van. 
De balans van de bezuinigingen moest liggen op de 
techneuten kant. 

Burgemeester Neemt kennis van suggesties van reclame-inkomsten, 
samenwerken in arbeidspool en statements over bezuinigen. 

Dhr. v. Gulik Kan er een conferentie worden georganiseerd voor het 
samenwerken met andere gemeenten? De gemeente 
Haaren is al ver in het samenwerken met omliggende 
gemeenten.

Dhr. v.d. Put Ja, out of the box, over de grenzen heen kijken. 
Burgemeester We zijn al bezig om o.a. op personeelsgebied te kijken naar 

samenwerking. Ook zitten er de regionale 
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uitvoeringsdiensten aan te komen in Midden en West-
Brabant. Echter als we aan de kwaliteitseisen voor de RUD’s 
moeten voldoen gaat het veel meer geld kosten want dan 
zullen er veel meer Fte’s moeten komen als nu het geval is. 
Dit zal dus zeker geen besparing op gaan leveren. 

Griffier In de werkgeverscommissie is gesproken over de budgetten 
van de griffie en hier kom ik graag op terug in de richting 
van de raad als de raadsleden dit willen.

Agendapunt 4 Verslag Commissie Algemene Zaken van donderdag 
17 februari 2011

Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingen worden 
doorgenomen

Agendapunt 5 Inlichtingen van het college van burgemeester en 
wethouders

Burgemeester Er is een vergadering van de veiligheidsregio geweest. 
Hierin is het  beleidsplan en het financieel 
meerjarenperspectief besproken. Het risicoprofiel en het 
financieel meerjarenperspectief krijgen de 26 gemeenten 
tussen 1 en 10 april toegezonden en hier kunnen ze dan hun 
zienswijze op geven. Er zijn bijeenkomsten voor raadsleden 
georganiseerd. Hiervan hebt u een uitnodiging ontvangen.

Agendapunt 6 Vragen aan het college van burgemeester en 
wethouders

Er zijn geen vragen

Agendapunt 7 Stukken ter kennisname

Mw. de Groot Zou graag zien dat het rapport van Berenschot: 
doelmatigheidsonderzoek personeelsformatie op de agenda 
van de commissie wordt gezet en besproken

Voorzitter Wordt op de agenda gezet en het rapport komt op de 
website zodat alle raadsleden en fracties er kennis van 
kunnen nemen.
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Agendapunt 8 Rondvraag

Dhr. van Gulik Vraagt aan fractievoorzitters om even bij elkaar te komen na 
de vergadering om de procedure te bespreken van de 
herbenoeming burgemeester.

De voorzitter sluit de vergadering om 20.55 uur.
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in 
haar vergadering van 12 mei 2011.

Voorzitter, Griffier,

Dhr. J. van Iersel Dhr. B. van ‘t Westeinde
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Datum Waar Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

31-3-2011 Cie AZ Het rapport Berenschot "Benchmark ambtelijk apparaat gemeente Goirle" wordt 
via de website ontsloten

Burgemeester Afgedaan. Is via het weekbericht 
van 4 april gemeld. Te vinden bij 
stukken ter kennisname commissie 
AZ 31 maart.

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en risicomanagement: de kaders waarop risico's 
worden beoordeeld (volgens schema p.20 uit de nota), worden nog in beeld 
gebracht

Wethouder Van 
der Heijden

Volgt z.s.m. na afronding 
controleplan

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en risicomanagement: Risicobereidheidsanalyse 
wordt nog voorgelegd 

Wethouder Van 
der Heijden

Volgt z.s.m. na afronding 
controleplan

25-11-10 Cie AZ Positioneringsonderzoek: Een uitvoeringsplan wordt gemaakt waarin wordt 
aangegeven welke activiteiten n.a.v. deze nota worden uitgevoerd. Wordt 
gemeld in presidium

Wethouder Van 
der Heijden

Tijdens commissie AZ van 17 
februari is toegezegd dat het 
uitvoeringsplan volgt in mei/juni
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